
Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Bernardov  

č. 9, ze dne 26. 8. 2015 

 

Začátek zasedání: 19:00 hod 

Přítomni: Lubomír Koudelka, Milan Rohlíček, Zdeněk Krejčík, Jaroslav Váša, Mgr. Jan Pavel 

Zápis obsahuje usnesení č. 60 až č. 70. 

Program: 

1. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Schválení Dodatku č. 1 ke smlouvě o pronájmu kadeřnictví 

3. Projednání územního plánu 

4. Projednání odpadového hospodářství 

5. Schválení nákupu kontejnerů 

6. Schválení kalendářů na rok 2016 

7. Návrh rozpočtového opatření č. 4 

8. Schválení rozpočtového opatření č. 4 

9. Hledání řešení na odstranění zapáchajících usazenin z přepadové jímky dešťové kanalizace 

10. Schválení obecní vyhlášky 

11. Schválení oslavy 

12. Diskuze 

 

 

1. bod programu (usnesen č. 60) 

Starosta obce p. Koudelka podal návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu. 

Zastupitelstvo schvaluje jako zapisovatele pana Rohlíčka a ověřovatele pana Krejčíka a pana Vášu. 

Pro: 5 členů  proti: 0  zdržel se: 0 

 

2. bod programu (usnesení č. 61) 

Zastupitelstvo schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o nájmu prostor sloužícího podnikání 

ze dne 3. 6.2015. 

Dodatek upravuje výši záloh elektrické energie a převod provozovatele plynu z Obecního úřadu na 

kadeřnictví. 

Pro: 5 členů  proti: 0  zdržel se: 0 

 



3. bod programu (usnesení č. 62) 

Starosta obce informoval o stavu územního plánu. 

Zastupitelstvo bere na vědomí. 

 

4. bod programu (usnesení č.63) 

Informace občanům od starosty obce o vybudování zpevněného a vydlážděného stanoviště 

kontejnerů pro sběrný odpad. 

Práce provede firma pana Horáčka, výměnou za část obecního pozemku č. 1106/12, která se nachází 

na oplocené zahradě pana Horáčka. 

Podmínky a smlouva s panem Horáčkem budou ujednány po zamření pozemku. 

Zastupitelstvo bere tyto informace na vědomí. 

 

5. bod programu (usnesení č. 64) 

Z důvodu stálého zaplnění sběrných kontejnerů na plast a papír, zamýšlelo zastupitelstvo o pořízení 

dalších kontejnerů na uvedený odpad. Hlasování o pořízení nových kontejnerů bylo prozatím 

odloženo, jelikož pan Váša přednesl návrh o dočasném přemístění kontejnerů. A to k budově OÚ, 

jelikož je podezření, že za naplněnost kontejnerů nemohou místní občané, ale lidé z okolních obcí. 

Starosta obce nechal o tomto návrhu hlasovat. 

Pro: 5 členů  proti: 0  zdržel se: 0 

6. bod programu (usnesení č. 65) 

Starosta obce přednesl návrh kalendářů na rok 2016 od firmy Lepor. Z oslovených firem měla firma 

Lepor nejvýhodnější cenovou nabídku a dokázala vyhovět všem požadavkům obce, proto byla 

vybrána. Firma dodá 80 kusů dvoutýdenních kalendářů za celkovou cenu 6 202,- kč 

Firma byla vybrána dle zásad transparentnosti, rovného zacházení a nediskriminace. 

Pro: 5 členů  proti:0   zdržel se: 0  

7. bod programu (usnesení č. 66) 

Zastupitelstvo souhlasí s návrhem rozpočtového opatření č. 4/2015 (příloha) 

Pro: 5 členů  proti: 0  zdržel se: 0 

8. bod programu (usnesení č. 67) 

Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2015 (příloha) 

Pro: 5 členů  proti: 0  zdržel se: 0   

 

 

 

9. bod programu (usnesení č. 68) 



Po stížnostech na zápach z dešťové kanalizace, zastupitelstvo zvažovalo možnosti, jak zabránit 

usazování kalů v přepadové jímce naproti č.p. 45 a následnému zápachu dále po směru proudu (paní 

Soukupová a Pospíšilovi). Zastupitelé se přiklánějí k návrhu o vyčištění a vybetonování dna přepadové 

jímky, aby se zabránilo usazování a všechny nečistoty odtékaly ihned pryč. 

 

10. bod programu (usnesení č. 69) 

Zastupitelstvo schvaluje vyhlášku o zákazu podomního prodeje. 

Pro: 5 členů  proti: 0  zdržel se: 0 

11. bod programu (usnesení č. 70) 

Schválení Obecní slavnosti, která proběhne 5. 9. 2015 od 17 hod na návsi, před budovou OÚ. 

Pro: 5 členů  proti: 0  zdržel se: 0 

12. bod programu- diskuze 

 Starosta obce informoval: 

- o umístění kontejneru na použitý textil od TextilEco a.s. do naší obce. 

- o umístění druhého dopravního zrcadla na křižovatku u pomníku padlým v 1. svět. 

válce 

- o akci pro děti s názvem Rozloučení s prázdninami, která  

proběhne 29. 8. 2015  

- v naší obci proběhne 5. 9. 2015 sběr nebezpečného a velkoobjemového odpadu. 

 Dotaz pana Váši na služby, které obec zprostředkovává občanům (kosmetika, masáže, 

pedikúra) 

 Dotaz pana Váši na odstavený automobil na obecním pozemku. 

-Bude jednáno s majitelem automobilu. 

 Dotaz pana Váši na nově vyvedenou užitkovou vodu na zalévání a na její nezabezpečení proti 

použití. Kohoutky budou zabezpečeny zámkem a označením, že se nejedná o pitnou vodu. 

 Dotaz pana Mazáče na kácení kaštanů, ořezání lípy a pokácení stříbrného smrku u pomníku 

padlým. 

-Kaštany a smrk se budou kácet v průběhu listopadu, lípa se ořeže do výše dvou metrů. 

-Starosta ukončil schůzi ve 20:50 hod 

 

Zapsal: Milan Rohlíček 

          Ověřovatel:    Jaroslav Váša  

Starosta: Lubomír Koudelka         

                                                                                                   Krejčík Zdeněk 

 

 



 

 


